

Maori

ARCHE menyeru Sekutu dan PBB untuk membina semula  
Menggantikan pemerintahan Dr. Angela Merkel  
Selamat pelaksanaan Undang-Undang Dasar di Jerman  
2020/04/24

ARCHE: "Kami mempercayai Tuhan!" Foto: Heiderose Manthey.

Keltern-Weiler. Selama 20 tahun kebelakangan ini, ARCHE on telah melaporkan banyak laporan mengenai persekutuan, Eropah dan seluruh dunia mengenai mangsa, nasib tunggal dan kematian dari Jerman dan banyak negara lain yang berkaitan dengan pelanggaran hak asasi manusia "Kinderraub [bukan sahaja] di Jerman - Ibu bapa-anak-ibu bapa" Alienation Syndrome ", sebentar - tidak disebut, diterbitkan, ARCHE telah menubuhkan rangkaian korban, korban, persatuan kebajikan (NGO) di seluruh dunia, saintis dan pakar, sebelum laporan petisyen Parlimen Eropah, yang dilakukan oleh ARCHE melalui IAoHRD dan PBB selama beberapa bulan, merumuskan dan menerbitkan ucapan asal oleh ARCHE dan Jawatankuasa Persekutuan Jerman mengenai Undang-Undang dan Perlindungan Pengguna, menyelesaikan beberapa pendaftaran dan Canselor Jerman, Dr. Angela Merkel, dan menuntut mereka berdagang, ARCHE merumuskan, mengirim dan menerbitkan Panggilan Bantuan kepada Presiden Amerika Syarikat, Donald J. Trump, dan kepada Presiden Persekutuan Rusia, Vladimir W. Putin, mereka mengirim dengan dalam pengeluaran mereka SOS-Hilferufe di semua negara, setelah China dan Jepun dan mempublikasikan sepenuhnya bukti yang tidak hanya di Jerman menculik jenayah hak asasi manusia - bahkan - hanya.

Buat masa ini, ARCHE mengarahkan kenyataan anda dan publisiti dunia.

Dalam kedudukan ini, ARCHE tetap menjadi satu-satunya panggilan sekutu, mereka berkongsi ini dengan pengetahuan PBB dan bukti latar belakang pemerintah di Jerman.

Bukti pelanggaran hak asasi manusia yang dilakukan "Kinderraub [nicht nur] di Jerman - Alienation Orang Tua - Sindrom Alienation Orang Tua", anak - eke - baru sahaja bernama, berbohong dengan RESOLUSI 2C 209/15 yang dilanjutkan dua kali dan dengan pelaporan ARCHE dan IAoHRD dan Pelapor Khas PBB mengenai Penyiksaan dan Perlakuan atau Hukuman Kejam, Tidak Manusiawi atau Berat Lain (CIDTP), Pertubuhan Bangsa-Bangsa Bersatu.

Pemerintahan Merkel yang rapuh pasti meletakkan kerajinannya.

Sekutu terpaksa campur tangan di Jerman  
untuk undang-undang dan ketertiban,  
untuk jaminan kandungan hak asasi,  
untuk kebebasan dan keselamatan warganegara di Jerman  
atasi kerisauan.

Maori

Kerajaan Merkel cuai  
menambah banyak kerusakan kepada rakyat selama bertahun-tahun  
- walaupun tahu!

Ini adalah jenayah perang di mata ARCHE  
perkadaran yang besar terhadap populasi mereka sendiri  
dan pemerintah ini mesti dilucutkan kuasa.

.  
Canselor Merkel harus pergi dan bertanggung jawab atas kejahatan anda!

.  
Merkel diprediksi mempunyai Kinderraub [tidak hanya] di Jerman - Penculikan Ibu Bapa-Anak -  
Sindrom Pengasingan Orang Tua, termasuk Perkembangan, Pengasingan dan Kerosakan, untuk  
mendedahkan anak-anak kepada kedudukan yang tidak berdaya - dengan itu, tanpa ibu bapa, tanpa  
keluarga.

.  
"§ 234 Menschenraub.

(1) Barangsiapa mencari orang lain secara paksa, dengan mengancam dengan omong kosong atau  
daftar, untuk menolong mereka dalam penempatan yang tidak berdaya atau untuk memberikan  
perkhidmatan di tentera atau kemudahan seperti ketenteraan di luar negeri, akan dikenakan  
kebebasan penjara dari mereka. Hukum bertahun-tahun.

(2) Dalam kasus yang kurang parah, hukuman penjara adalah enam bulan hingga lima tahun. "

.  
GLOBAL PADA PROKLAMASI

.  
Potongan ARCHE dan Sekutu dan PBB ini telah dikirimkan kepada penterjemah Google dalam 108  
bahasa berikut untuk menggambarkan lebih lanjut panggilan global dari pengisytiharan ini:

\*

Dengan panggilan ini, ARCHE telah memperluas kemungkinannya untuk melaporkan pelanggaran  
hak asasi manusia yang akan datang Kinderraub [tidak hanya] di Jerman - Pembebasan Ibu Bapa-  
Anak - Sindrom Pengasingan Ibu Bapa di peringkat persekutuan, Eropah dan seluruh dunia. Bukti  
pelanggaran hak asasi manusia yang dijumpai telah dibanteras dan gigitan untuk campur tangan  
sedang dikejar oleh Sekutu dan pemerintah lain.

.  
Tolong menangis!

.

.

.

Sekiranya anda mencari umur 8 dan 11 tahun anda dirompak dan hingga kini anak-anak lelaki yang  
terpisah secara besar-besaran mengasaskan Heiderose Manthey the ARCHE.